



15 September 2017

SSCPSPTA Notice No. 5

**Parent - Child Community Service -Foodstep Journey to
Cherishing Food and Caring for our Community**

Dear Parents,

We firmly believe in the importance of cherishing our daily food and reducing waste. As such, we are organising a visit to an experience center called Foodstep Journey operated by Food Angel. You and your children can have a chance to learn interesting facts about “Food Wise”, as well as issues of local and global food waste and famine. Foodstep journey is the first ‘food wise’ experience center in Hong Kong. Please refer to www.foodangel.org.hk for further details.

As the activity is limited to 80 participants (for both AM and PM sessions), first priority will be given to (1) SSCPS Grade 3-6 students; (2) then Grade 1 and Grade 2 students; and (3) finally their siblings who are not studying at SSCPS. In the event of over-subscription, each student will be accompanied by one parent only as one family unit, and lots will be drawn to decide on the final participants.

Details of the activity are as follows:

Date: 14 October 2017 (Saturday)

Time: AM Session: 10:00 am to 12:30 pm, OR PM Session: 3:00 pm to 5:30 pm

Address of the Venue: 1/F, Fung Shing Building, 235 Hai Tan Street, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong

Fees: Adult: HK\$120 each; Children HK\$80 each

Should you be interested to join, please kindly complete and **return the reply slip** to the class teacher **on or before 25 September 2017 (Monday)**.

Please feel free to call Ms Rita Lok on 9457 2228 if you have any queries.

SSCPSPTA



家長教師會通告第五號

關心「惜食」親子參觀活動--「粒粒皆辛館」體驗之旅

致各家長：

我們希望和孩子一起體會「誰知盤中飧，粒粒皆辛苦」的道理，本會現正籌辦一項親子參觀「惜食堂 -- 粒粒皆辛館」體驗活動，讓我們能了解香港基層貧窮生活及飢餓情況，從而明白到停止浪費及珍惜食物的重要性。「粒粒皆辛苦館」是全港首間融合惜食、關愛的實體展館，有關參觀內容及惜食堂機構介紹，請參考 www.foodangel.org.hk。

由於名額只限於八十人(包括上、下午場)參加，優先次序分配如下: (1)本校三年級或以上的學生優先;(2)其次為本校一及二年級的學生;(3)最後為非就讀本校的兄弟姊妹。如報名人數超額，每名學生只可由一位家長陪同參加，而本會也可能用抽籤方法決定參加者名單。

活動詳情如下：

日期：二零一七年十月十四日（星期六）

時間：上午場 - 上午十時至十二時半(名額 40 人); 或
下午場 - 下午三時至五時半（名額 40 人）

地點：香港九龍深水埗海壇街 235 號豐盛大廈一樓

費用：成人每位一百二十元；小童每位八十元

有興趣參加之家長，請填妥附上之回條於九月二十五日(星期一)或以前交回班主任轉交本會。如有查詢，歡迎聯絡駱秀蘭女士（電話: 9457 2228）。

此致

家長教師會會員 台鑒

家長教師會 謹啟

二零一七年九月十五日

Reply Slip 回條
SSCPSPTA Notice No. 5 家長教師會通告第五號
Parent-Child Visit of Foodstep Journey 關心「惜食」親子參觀活動
14 October 2017, Saturday 二零一七年十月十四日(星期六)

Name of Student 學生姓名: _____	Class (Class No.) 班別(學號): _____ ()
Name of Parent: 家長姓名: _____	Contact No: 聯絡電話: _____
Sessions you are available to participate 閣下可參加的時段: () PM 下午 15:00-17:30 () AM 上午 10:00-12:30	
Number of Attendee(s) 出席人數	
Parent(s) (家長): _____	
SSCPS Student(s) (本校學生): _____	
Non-SSCPS Sibling(s) (非本校就讀之兄弟姊妹): _____	
Total no. of participants 總參加人數: _____	
Email 電郵地址: _____	Parent's signature 家長簽名: _____

Please return this Reply Slip to the class teacher on or before 25 September 2017 (Monday).

請於九月二十五日(星期一) 或以前將填妥之回條交回班主任。

PTA